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§ 5. Avyttring av Gasnätet Stockholm AB och Stockholm Gas AB, dotterbolag till AB 

Fortum Värme samägt med Stockholms stad 

 

 Förelåg koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

 Koncernstyrelsen beslöt att föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
 

1. Överlåtelsen enligt avtal av AB Fortum Värme samägt med Stockholms stads 

samtliga aktier i dotterbolagen Gasnätet Stockholm AB och Stockholm Gas AB till 

Goldcup 13119 AB, under namnändring till Värtan Gas AB (org nr 559067-1862) 

godkänns. 

 

Koncernstyrelsen beslöt för egen del att 
 

1. Överlåtelsen av AB Fortum Värme samägt med Stockholms stads samtliga aktier i 

dotterbolagen Gasnätet Stockholm AB och Stockholm Gas AB till Goldcup 13119 

AB, under namnändring till Värtan Gas AB (org nr 559067-1862) godkänns. 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 

 

§ 6. Inriktningsbeslut gällande AB Svenska Bostäders nyproduktion av bostäder i kv. 

Ledinge 1, Tensta 

 

 Förelåg koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

 Koncernstyrelsen beslöt att föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
 

1. Inriktningen för nyproduktion av ca 170 bostäder, till en total investeringsutgift 

om ca 336 mnkr inkl. moms, godkänns.  

 

Koncernstyrelsen beslöt för egen del att 
 

1. Inriktningen för nyproduktion av ca 170 bostäder, till en total investeringsutgift om 

ca 336 mnkr inkl. moms, godkänns. 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 

 

Särskilt uttalande avgavs av Sten Nordin m.fl. (M) och Lotta Edholm m.fl. (L) samt 

suppleantyttrande från Erik Slottner (KD) enligt följande: 
 

”Vi har inga invändningar i sak mot föreliggande projekt eller mot en hög 

investeringstakt som sådan. När Stockholm växer i en historiskt stor omfattning är det 

både nödvändigt och rimligt att möta den växande stadens behov med betydande 

investeringar i såväl bostäder som skolor och infrastruktur av olika slag. Under 

Alliansens år i majoritet ökade också investeringstakten betydligt för att svara upp mot 

framtidens behov. Inte minst togs en planering för omfattande utbyggnad av 

skollokaler fram. Vi har därför ingenting i sak att anmärka på vad avser det 

föreliggande ärendet, men ifrågasätter de politiska förutsättningarna för att säkerställa 

en ansvarsfull och långsiktigt hållbar finansiering av kommunkoncernens investeringar. 

 

Alliansen förde mellan 2006–2014 en politik för kommunkoncernen som förenade en 

hög investeringstakt med en aktiv fastighetsförvaltning som inkluderade såväl 


